

7天6晚 胡志明 - 古芝 - 头顿 - 河内 - 下龙湾

DAY 1: HO CHI MINH ARRIVAL (D)



Hochiminh City - 胡志明市

Upon arrival at Tan Son Nhat International Airport, welcome by our tour guide and transfer to city center to visit **The Hundreds Years Red Cathedral, Old Post Office, The People's Committee Hall, The French Opera House**. Dinner will be served on **Saigon River Cruise** with show entertainment along the Saigon River at the end of the day, overnight in Ho Chi Minh.

第一天: 胡志明市 (晚餐)

到达胡志明市的新山一飞机场游专业导游迎接前往胡志明市中心参观百年红教堂, 法国邮政局, 人民委员会, 法国歌剧院, 晚餐於西贡河游船夜总会, 欣赏越南佳丽歌舞表演及港口夜景。

DAY 2: HO CHI MINH - CU CHI - VUNGTAU (B/L/D)

After breakfast, proceed to **Cu Chi Tunnels** — An immense network of connecting underground tunnels that more than 200km long and 3 – 8 m deep, the tunnels were used by Viet Cong soldiers as hiding spots during combat, as well as serving as communication and supply routes, hospitals, food and weapon caches and living quarters for numerous North Vietnamese fighters. The tunnel systems were of great importance to the Viet Cong in their resistance to American forces, and helped to counter the growing American military effort. Back to Ho Chi Minh for lunch then transfer to **Vung Tau** - situated 125km south west of the city. It is a famous beach resort with long white sandy beaches and warm water whole year round. Dinner at local Restaurant & overnight at Vung Tau



Cu Chi - 古芝

第二天: 胡志明 - 古芝 - 头顿 (早/午/晚餐)

早餐后, 早餐后, 乘车前往世界闻名的越战遗迹-古芝地道: 一个纵横全长 200 公里, 3 - 8 米深的地道, 俗称红色首府或越共总部, 游客至此亲身感受到越共打游击战之苦, 并体验越越南战争现场的气氛。返回胡志明市享用午餐, 下午乘车前往越南芭堤雅之称, 即越战时期美军的渡假胜地: 头顿特区, 距离胡志明市约 125 公里, 位於胡志明市的东南边, 而面向南中国海的头顿海滩风光自然纯朴, 水清沙幼, 於此畅游或漫步更是人生一大乐事, 晚餐在於当地餐厅。

DAY 3: VUNGTAU - HO CHI MINH (B/L/D)



Vung Tau  
头顿

After breakfast, transfer to visit **The Whale Temple, Christ Hill ( St. Jacque Janerio ), 18 Meters High Goddess Of Mercy, White Palace**, Lunch at Vung Tau Local Restaurant. In the afternoon, transfer back to Ho Chi Minh City to visit **War Remnants Museum, Lacquerware Factory, The Handicraft Center**, dinner and overnight in Ho Chi Minh.

第三天: 头顿 - 胡志明市 (早/午/晚餐)

早餐后, 参观头顿市著名之鲸鱼庙, 耶稣山, 游览十八米高的望海观音庙, 白宫, 午餐於当地餐厅。返回胡志明市, 参观战争博物馆 (这里展示了触目惊心的越战图片, 各式各样武器及化学毒剂, 各类战机大炮等), 继续参观唐人街, 天后庙, 越南出名漆器工厂和手工艺品, 晚餐在於当地餐厅。

DAY 4: HO CHI MINH - HANOI (B/L/D) (Flight booked by yourself)

Breakfast at hotel, transfer to airport for flight to Hanoi. Upon arrival Hanoi, welcome by local guide transfer to down for lunch. In the afternoon, visit **Hoan Kiem Lake**, shopping at **36 Old Quarter**, enjoy **Water Puppet Show**, dinner at local Restaurant and overnight in Hanoi.

第四天: 胡志明-河内 (早/午/晚餐) (机票自己预定)

早餐於酒店, 前往国内机场乘飞机去河内, 抵达后由专业导游迎接到河内中心参观还剑湖, 自在 36 古式街道购物, 欣赏越南著名的水上木偶戏表演, 晚餐於当地餐厅。



Hoan Kiem Lake - 还剑湖



Hochiminh Mausolem - 胡主席陵墓

DAY 5: HANOI - HALONG (B/L/D)

Breakfast at hotel, Transfer to visit **Ho Chi Minh Mausoleum, Ho Chi Minh Palace, Ba Dinh Square, Uncle Ho' Still House, One Pillar Pagoda**, continues to visit **Temple of Literature**. After lunch, transfer to **Halong Bay** - UNESCO World Heritage site (160km driving one way - 3.5hrs drive). This will be your first opportunity to see some of the rural areas of Vietnam. The drive goes through the Red River delta, so we'll have plenty of chance for taking photo of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field. Arrival Halong, have dinner and overnight in Halong Bay.



佳乐旅游有限公司 GREAT LEAP TOURS SDN BHD (665229-U)(KPL/LN 3993)

Lot 11599, 2<sup>nd</sup> Floor, RH plaza, Blk 16, K.C.L.D, Jalan Lapangan Terbang, 93250, Kuching, Sarawak, Malaysia.

Tel : 082 - 457 181

Fax : 082 - 459 181

Email : outbound@greatleap.com.my

**第五天: 河内 - 下龙湾****(早/午/晚餐)**

早餐后, 参观**胡志明主席陵墓, 主席府, 巴亭广场, 胡志明主席故居, 一柱庙**, 继续参观**文庙**(越南首间大学)。午餐后, 乘车前往广宁省的下龙湾(距离河内 160 公里, 大约 3,5 个小时)(一九九四年已获得联合国科教文公认为世界自然文化遗产, 也刚刚成为新世界七大自然奇观之一), 路途游客可以在车上欣赏与拍照越南北越最大稻田平原的风景, 抵达下龙湾, 晚餐於当地餐厅。

**DAY 6: HALONG – HANOI****(B/L/D)**

After breakfast, transfer to Halong boat station to take our private boat to visit the world Heritage Halong Bay about 4 hours, our boat will bring us to visit **Paradise Grotto, Kissing Chicken Rock, Fisherman Village**, lunch will be served with fresh Halong Seafood, enjoy Vietnam Coffee on Cruise. Transfer back to Hanoi, visit **French Opera House**, dinner at local Restaurant, overnight in Hanoi.

**第六天: 下龙湾 - 河内****(早/午/晚餐)**

早餐后, 乘船约 4 个小时环游 1.500 多平方公里范围, 观赏海上桂林之称的下龙湾, 沿途参观**天宫洞, 斗鸡岛, 海上人家**等。午餐於船上享用海鲜餐, 品尝越南咖啡。返回河内, 外观**法国歌剧院**, 晚餐於当地餐厅。

**DAY 7: HA NOI DEPARTURE****(B)**

Breakfast at hotel, free and easy until transfer to airport for flight back home.

**第七天: 河内****(早餐)**

早餐后, 自由活动至送往机场启程回国, 结束 7 天愉快旅程。

**SEQUENCE OF ITINERARY SUBJECT TO LOCAL ARRANGEMENT****PRICE INCLUDE:**

- Tour guide: English or Chinese speaking guide during the tour.
- Accommodation – as hotel in the list or similar – based on TWN/DBL/TRP sharing room
- Daily ABF and meals as mentioned in the program.
- Shows and sightseeing in schedule.
- Transportation by private air-conditioner.
- 01 bottle ( 500 ml )of drinking water for each pax per day.
- Meals (**Vietnamese food & Chinese food**) as the tour code( B: Breakfast, L: lunch, D: Dinner) ( 8 USD – 12 USD/ meal/ pax) + one buffet at **Sen Tay Ho Restaurant** + one dinner on **Sagon Cruise**
- Boat fees private one in Halong on as mentioned in the program.
- Free VietNam Coffee/ Beer / Coke on Halong cruise.

**PRICE EXCLUDE:**

- International / Domestic flight ticket & airport tax (if have).
- HAN – SGN Ticket around 65 - 105 USD/pax/way including luggage & Tax ( Vietnam Airline/ Jetstar / Vietjet Air )
- Personal expenses: Tel, Fax, Mini Bar, Laundry,etc.
- **Compulsory Tip for local guide and driver**

Group Size	Tips in RM/pax/day
2 – 4pax	27
5-7pax	23
8 - up	14

- Personal travel insurance
- Surcharge with other languages guide
- Additional meals will be surcharge 10 usd/pax/meal
- Hotel surcharge in Peak Season or holidays:
  - Chinese New Year (TBA)
  - The Dead Anniversary of Hung Kings (the 10th of March lunar month).
  - Saigon Liberation Day (30 April),
  - International Worker's Day (1 May),
  - Vietnamese National Day (September 2),
  - Gala Dinner on X'Mas (24, 25 Dec) & New Year 31 Dec,



**佳乐旅游有限公司 GREAT LEAP TOURS SDN BHD** (665229-U)(KPL/LN 3993)

Lot 11599, 2<sup>nd</sup> Floor, RH plaza, Blk 16, K.C.L.D, Jalan Lapangan Terbang, 93250, Kuching, Sarawak, Malaysia.

Tel : 082 – 457 181

Fax : 082 – 459 181

Email : [outbound@greatleap.com.my](mailto:outbound@greatleap.com.my)

**Package Price: 7D6N HOCHIMINH-CUCHI-VUNGTAU-HANOI-HALONG**

<i>Hotel Category ( Listed or Similar ) All the hotel are new, best location &amp; good comment</i>				All rates are next in RM Valid from 01Jan to 31 DEC 2017					
				Tour by private car / bus with private guide					
HANOI	SAIGON	VUNG TAU	HALONG	2	3-4	5-6	7-9	10-15	Sgl up
Authentic 3* Vietview 3* L'Heritage 3* Larosa 3*	Le duy 3* Bloom 3* Alagon Western 3* Elios 3* Ha Hien 3* Embassador 3*	The Coast3* Romeliess3* Corvin 3* NewWave3*	New Star 3* Kenny 3*	3119	2579	2179	1819	1789	669
The Ann 4* Golden Silk 4* Candle 4* Chalcedony 4*	Harmony 4* Palace 4* MuongThanh 4*	MuongThanh 4* Seaside Resort4*	SaigonHalong 4* Muong thanh 4*	3379	2859	2439	2099	2069	999
Crowne Plaza 5* Grand Plaza 5* Deawoo 5*	Windsor 5* Equatorial 5* Grand 5*	Imperial 5* Pullman 5	Muong Thanh5* Palace 4* Royal Lotus 4*	3809	3289	2879	2549	2489	1469
Pan Pacific 5* Apricot 5* Pullman 5*	New World 5* Pullman 5* Rex 5*	Imperial 5* Pullman 5	Muong Thanh5* Palace 4* Royal Lotus 4*	4159	3629	3229	2869	2829	1889

**NOTE**

The timing of sightseeing points shall be fixing by local operator due to traffic and weather conditions, however all points must cover unless amendment or cancellation make by clients themselves (Non-refundable for any cancellation that made by clients)

Tour and price are subject to change without notice or incase of deduct number of pax in quoted group.

Small deviations in the tour program are sometimes necessary, depending on weather, road conditions, flight schedules and room availability.

Supplement charge for room rate in peak dates depends on the hotel category used. Compulsory gala dinner on X'mas, New Year's Eve & Lunar New Year's Eve to be advised upon booking. Prices for group of 15 persons up in 5 stars hotels sometime requires to re-quote bases on the hotel policy

**BUS**

Group Size	Kind of Transportation
1-2 pax	4 seater
3 pax	7 seater
4-9pax	16 seater
10-14 pax	30 seater
15-22 pax	35 seater
23 – 42 pax	45 seater

**TRAVEL TIPS:**

The tour guide will introduce some optional.

1/ Trishaw to visit 36 old quarters 10 USD/1 pax/ 1 trishaw

2/ Vietnamese traditional massage in Halong bay: 1h30 minutes including tips: 20 USD/ pax.



### **SHOPPING INFO:**

- 1/ Hanoi local products
- 2/ Halong duty free jewelry center

**Tour request without shopping and no options will be surcharge RM100//pax.**

### **CHILD POLICY**

- Infant below 2 years old sharing same room with parents is free of charge.
- Child below 12 yrs old sharing same room with 1 ADL is charged for 90%.
- Child below 12 yrs old with extra bed and sharing same room with parents is charged for 65%.
- Child below 12 yrs old No extra bed & sharing same room with parents is charged for 55%



**佳乐旅游有限公司 GREAT LEAP TOURS SDN BHD** (665229-U)(KPL/LN 3993)  
**Lot 11599, 2<sup>nd</sup> Floor, RH plaza, Blk 16, K.C.L.D, Jalan Lapangan Terbang, 93250, Kuching, Sarawak, Malaysia.**  
**Tel : 082 – 457 181 Fax : 082 – 459 181 Email : [outbound@greatleap.com.my](mailto:outbound@greatleap.com.my)**